

Title (en)

Presentation device from units, having in the same plane modifiable relative positions.

Title (de)

Schauvorrichtung aus Elementen mit in einer Fläche änderungsfähigen, relativen Positionen.

Title (fr)

Dispositif de présentation d'éléments unitaires à positions relatives modifiables dans un plan.

Publication

EP 0470908 A1 19920212 (FR)

Application

EP 91402206 A 19910808

Priority

FR 9010242 A 19900810

Abstract (en)

The invention relates to a presentation device for unit elements with relative positions which can be modified in a plane, provided with a chassis frame (1) of general rectangular shape. The device according to the invention is noteworthy in that it comprises a plurality of rectangular subframes (2), optionally in several parts (2a, 2b, 2c), which are identical with one another and fitted side-by-side in the chassis frame (1), so that they can move relative to one another, the dimensions of the said subframes (2) being such that they cover the entire free surface of the chassis frame except for a surface corresponding to the area of a subframe, in order to permit the displacement of the said subframes, whilst each subframe comprises means for receiving, as desired and in a visible manner, one of the unit elements to be presented. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de présentation d'éléments unitaires à positions relatives modifiables dans un plan, pourvu d'un cadre châssis (1), de forme générale rectangulaire. Le dispositif selon l'invention est remarquable en ce qu'il comporte une pluralité de sous-cadres (2) rectangulaires éventuellement en plusieurs parties (2a, 2b, 2c), identiques entre eux et montés côté à côté dans le cadre châssis (1), de manière mobile les uns par rapport aux autres, les dimensions desdits sous-cadres (2) étant telles qu'ils couvrent la totalité de la surface libre du cadre châssis à l'exception d'une surface correspondant à l'emplacement d'un sous-cadre, pour permettre le déplacement desdits sous-cadres, tandis que chaque sous-cadre comporte des moyens pour recevoir à volonté et de manière visible l'un des éléments unitaires à présenter. <IMAGE>

IPC 1-7

A47G 1/06; A63F 9/08

IPC 8 full level

A47F 7/14 (2006.01); **A47G 1/06** (2006.01); **A63F 9/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 1/065 (2013.01); **A63F 9/0807** (2013.01); **A63F 2009/0884** (2013.01); **A63F 2009/0892** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 765605 A 19340613
- [X] DE 817717 C 19511018 - SCHMIDT PAUL FR
- [A] EP 0183645 A1 19860604 - HESENER WALTER
- [A] FR 2349301 A1 19771125 - ANVAR [FR]

Cited by

US5375936A

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0470908 A1 19920212; EP 0470908 B1 19941026; CA 2048273 A1 19920211; DE 69104793 D1 19941201; DE 69104793 T2 19950316; ES 2064952 T3 19950201; FR 2665622 A1 19920214; JP H06178717 A 19940628; PT 98616 A 19930930

DOCDB simple family (application)

EP 91402206 A 19910808; CA 2048273 A 19910801; DE 69104793 T 19910808; ES 91402206 T 19910808; FR 9010242 A 19900810; JP 19664291 A 19910806; PT 9861691 A 19910808